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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatala

Irományszá m

Érkezett: 2016 DEC 15.
Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak, az emberi er őforrások miniszterének „Miért kell engedély a
kórházakban nyilatkozattételhez?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóinformációk szerint a kormány gyakorlatilag megtiltotta a kórházigazgatóknak, hog y
nyilatkozzanak az újságíróknak . Mindez pártállami időket idéz és félő , hogy a kormányzat
ezzel akarja eltitkolni az állampolgárok el ő l, milyen állapotban is van valójában a haza i
egészségügy . Maga Ónodi-Szűcs Zoltán ismerte el, hogy a nyilatkozattételhez engedély kel l
az Állami Egészségügyi Ellátó Központtól . Az AEK közben egy egyszerű Mikulás-napi
ünnepséget is cenzúrázott . Kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő
kérdésekre :

Miért kell engedély a nyilatkozattételhez ?

Mitő l félnek a kormányban a nyilatkozattételekből?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016. december
Szabó Tímea

Független országgyű lési képviselő
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